
Op 5 november jongstleden hebben de leden Sneller (D66) en Alkaya (SP) van uw 
Kamer schriftelijke vragen gesteld (2019Z21214) over het bericht dat AstroTV in 
2020 van de televisie verdwijnt.

De beantwoording is binnen de gestelde termijn niet mogelijk, omdat de 
beantwoording van deze vragen meer tijd vergt in verband met afstemming met 
externe organisaties. Ik zal de vragen van de benoemde Kamerleden zo snel 
mogelijk beantwoorden.

de minister voor Basis- en Voortgezet Onderwijs en Media,

Arie Slob
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